



Date 10/11/2023

تاريخ 2023/11/10م

Board of Directors Resolutions Disclosure	الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة
<p>The Board of Directors of Salah Mills Co. SAOG, advises the Capital Market Authority the Muscat Securitas Market and the investors' Community that it has been resolved the followings resolutions at the meeting of the Board of Directors on 9/11/2023:-</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. The approved the un-audited financial statements of the nine months period ending on the 30<sup>th</sup> September 2023, the detailed financials been uploaded on MSX website.</li> <li>2. To approve the Board of Director's report for nine months period ending on the 30<sup>th</sup> September 2023.</li> <li>3. Following the previous disclosure dated August 10, 2023, regarding the study of investment opportunities in the Republic of Yemen and based on the legal and financial study:</li> </ol> <p>The Board of Directors has approved the establishment of a limited liability company named "Yemeni Omani Food Company LLC," headquartered in the Republic of Yemen, for the import and distribution of grains. The company's authorized capital is USD 25 million and the paid capital is 50% of the authorized capital.</p> <p>Shalala Mills Company owns a 50% share, and the Yemeni partner owns the remaining percentage. The partnership will be financed through commercial loans.</p> <p style="text-align: center;">Thanking you</p>	<p>يسر مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع أن يحيط علما كلا من الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وعمامة المستثمرين بأنه تم خلال إجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2023/11/09م إتخاذ القرارات التالية :-</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. إعتتماد البيانات المالية غير المدققة عن فترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2023م، كما تم نشر تفاصيل النتائج المالية بموقع بورصة مسقط .</li> <li>2. إعتتماد تقرير مجلس الإدارة عن فترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2023م.</li> <li>3. إحاقا للإفصاح السابق بتاريخ 10/8/2023 والمتعلق بدارسة الفرص الاستثمارية في الجمهورية اليمنية وبناء على الدارسة القانونية والمالية :-</li> </ol> <p>وافق مجلس الإدارة على تأسيس شركة محدودة المسؤولية بأسم ( الشركة اليمنية العمانية للأغذية ش.م.م ) ومقرها الجمهورية اليمنية لإستيراد وتوزيع الحبوب. ويبلغ رأس مال الشركة المصدر 25 مليون دولار أمريكي ورأس المال المدفوع 50% من رأس المال المصدر.</p> <p>وتملك شركة مطاحن صلالة حصة 50% ويملك الشريك اليمني النسبة المتبقية وسيتم تمويل الشراكة من خلال القروض التجارية.</p> <p style="text-align: center;">وتفضلو بقبول فائق الأحرارم</p>

Secretary of the Board

أمين السر المجلس

